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l. Lista z podpisami mieszkańców

Otrzymqą:

2. adresat

3. pan Damian żelazny - Przewodniczący Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziędzicach
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Wniosek radnego

Dotyczy: Zał,ożenia progów zwalntających na ul. Zdrowej w Ligocie.

Występując w imieniu mieszkańców w Ligocie, zwracam się z wnioskiem o działanie

zmierzĄące do założenia progów zwa|niających na ul. Zdrowej w Ligocie. Mieszkańcy wskazują,

ze obecnie wielu kierowców oraz motocyklistow przejeżdża tą drogą z nadmierną prędkością.

Wąska ulica, gęsta zabudowa, brak chodnika i utwardzonego pobocza oraz częsty ruch pieszy i

rowerowy, równiez dzieci zmierzających do i ze szkoły, przy nadmiernych prędkościach pojazdów

stwarza duże zagrozenie w bezpiecznym przemieszczaniu się po tej ulicy,

Progi zwalniające są najpopularntejszą, najprostszą i skuteczną metodą uspokojenia ruchu

drogowego t cał,ą pewnością zamontowane na w/w ulicy dadzą poczucie bezpieczeństwa oraz

o graniczą mozliwość zaistnienia wypadku.

Zpoważaniem

Jerzy Bożek
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